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ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού

ΘΕΜΑ: «Αβέβαιη η συνέχιση της λειτουργίας του Μακεδονικού Τάφου της
“Σπηλιάς” στην Εορδαία Κοζάνης»

Κυρία Υπουργέ,

Όπως μας αναφέρθηκε, διακινείται η πληροφορία ότι η σύμβαση του φύλακα, ο οποίος
διευκολύνει την επίσκεψη στον Μακεδονικό Τάφο της «Σπηλιάς» στην Εορδαία
Κοζάνης, λήγει. Αν και η επίσκεψη στον εν λόγω Μακεδονικό Τάφο γινόταν κατόπιν
συνεννοήσεως (ώρες λειτουργίες καθημερινά εκτός Τετάρτης από αρχές Απριλίου έως
τέλη Οκτωβρίου), ωστόσο η επισκεψιμότητα ήταν πέραν του δέοντος ικανοποιητική. Το
εν λόγω Ταφικό Μνημείο προσελκύει το ενδιαφέρον πλήθους κόσμου τόσο από Δυτική
Μακεδονία όσο κι από την υπόλοιπη χώρα, ώστε να το θαυμάσει.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως εγκριθεί εκ νέου θέση φύλακα για το συγκεκριμένο μνημείο, ο οποίος
θα συνεχίσει να διευκολύνει την επίσκεψη του κόσμου στον αναφερόμενο Μακεδονικό
Τάφο;

Ο ερωτών Βουλευτής
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